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Okul yapımları kesinlikle kaçınılmazdır. Yeni okul binaları ihtiyaç duyulan mahallelerimizde inşa
edilmelidir. Okul yapımına itiraz etmek, karşı çıkmak hiç kimsenin haddine olamaz. Fatsa
Dumlupınar Okulunun dar olan bahçesine Kızılay İstanbul Şubesinin katkılarıyla bir anaokulu
yapıldı.  Bun
u en başından beri eleştirdim. Okul bahçesinin daraldığını iddia ettim. Bu mahallede anaokuluna
ihtiyaç olmadığını dile getirdim. Çünkü 50 -100 metre ötede kız meslek lisesi olduğunu ve orada
detaylı bir anaokulu olduğunu belirttim. Sesimizi kimse duymamıştı.
Hatta kısa süre önce Fatsa Dumlupınar Okulunu ziyaret eden Ordu Valimiz Seddar Yavuz,
öğrencilere “… okulunuz için benden ne istiyorsunuz…” diye sorduğunda; sınıftaki öğrenciler
hep bir ağızdan “basketbol sahası istiyoruz” demişlerdi. 
2 bine yakın öğrencisi olan bu okul bahçesine bir de anaokulu yapıldığında okul bahçesi
tamamen daralmış oldu. 
Mevcut öğrencilerin istediği basketbol sahası da yeni okul yapımı sebebiyle beton yığınına
dönmüştü. 
Protokol mensupları eşliğinde dün anaokulunun açılışı yapıldı. 
Yapımına “YER SEÇİMİ NEDENİYLE KARŞI ÇIKTIĞIM” okulun açılışına “davetli” olmam
nedeniyle.. ‘davete icabet etmemek geleneğimize ve kültürümüze uygun olmadığı için’ bende
katıldım. 
Vatana, millete hayırlı olsun. 
Durmak yok, dar alanlarda betonlaşmaya devam. 
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